

Immigrant Health in Canada:

# Exploring Challenges and Opportunities for Collective Action

A VIRTUAL WEBINAR



📍 **April 18<sup>th</sup>**

12:00 p.m. - 1:00 p.m. EDT

Canada relies on immigration for economic development and growth. Recent immigrants in Canada are generally healthier than the Canadian-born population, a phenomenon known as the Healthy Immigrant Effect. However, the health advantage of immigrants diminishes over time, with studies showing that after 10 years in Canada, immigrants have similar or poorer health than the Canadian born population. Ensuring the long-term health and well-being of immigrants is crucial for Canada's health system and economic development. This panel aims to explore factors impacting immigrant health and to identify opportunities for collective action to improve long-term health outcomes.

**BUKOLA OLADUNNI SALAMI**

RN, MN, PhD, Professor, Department of Community Health Sciences, Cumming School of Medicine, University of Calgary

**JESSICA KWIK**

Director, Peel Newcomer Strategy Group (United Way Greater Toronto)

**AXELLE JANCZUR**

Executive Director at Access Alliance & Part Time Lecturer at Schulich School of Business

**ZAHRA JIVAN**

Moderator, Partner, Healthcare Leader. Deloitte Canada



[CLICK HERE TO REGISTER](#)

La santé des immigrants au Canada:

# Explorer les défis et les possibilités d'action collective

UN WEBINAIRE VIRTUEL



**18 Avril**

**12h00 - 13h00 HAE**

Le Canada compte sur l'immigration pour son développement économique et sa prospérité. Les immigrants récents au Canada sont généralement en meilleure santé que la population née au Canada. Cela est connu sous le nom de l'Effet de l'immigrant en bonne santé. Pourtant, l'avantage des immigrants en matière de santé décroît au fil du temps. Des études démontrent qu'après 10 ans au Canada, l'état de santé des immigrants est similaire ou encore épouvantable que celui des personnes nées au Canada. Garantir la santé et le bien-être des immigrants à long terme est essentiel pour le système de santé et le développement économique du Canada. Ce panel vise à explorer les facteurs qui ont un impact sur la santé des immigrants et à identifier les opportunités pour l'action collective afin d'améliorer les résultats à long terme en matière de santé.

**BUKOLA OLADUNNI SALAMI**

Inf. aut., M.Sc.inf., PhD, professeur,  
Département des Sciences de la Santé  
Communautaire, École de Médecine  
Cumming, Université de Calgary

**JESSICA KWIK**

Directrice chez Peel Newcomer  
Strategy Group (Centraide du  
Grand Toronto)

**AXELLE JANCZUR**

Directeur exécutif à Access  
Alliance et chargé de cours  
à temps partiel à la Schulich  
School of Business

**ZAHRA JIVAN**

Modératrice, Partenaire,  
Leader en Santé.  
Deloitte Canada



**CLIQUER ICI POUR  
S'INSCRIRE**